
Styrelseprotokoll 2024-11-18

Mötet öppnas

Närvarande: Camilla Apoy, Eddie Gustavsson, Carita Wikström, Ellinor Persson, Karin Sylvén, Elin

Johansson, Tove Svensson, Anna Jaaf

Frånvarande: Björn Sjölin, Ebba Öström,

1. Val av sekreterare

Ellinor Persson

2. Val av protokolljusterare

Karin Sylvén

3. Godkännande av dagordning för mötet

Ja

4. Ridskolerapporten inkl /utbildning/Medarbetare (Carita)

o Fullt på uppstallning, både ponny och storhäst.

o Carita har startat en nybörjargrupp torsdagar

o Rutinkontroll för Misty, ultraljud 90 dagar.

5. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:

o Ungdomssektionen

● US planerar julmys i stallet, med julpyntning, pepparkaksbygge och film.

● US ansvarar för ridning på julafton

● Förslag att gör en videojulhälsning från alla delar på klubben, (uppstallning,

ungdomssektionen, styrelsen, personal, tävling, elever och hästar)

o Ridskola

● Ponnyridning på Nolbygårds julmarknad lör 30/11 - Anna ansvarar

● Tomteparad 1/12 Anna och Ellinor ansvarar

o Kommunikation

● Förslag att ta fram en text till hemsidan om “Att idrott är för alla”. Glädje och

arrangemang, att alla är olika.

● Framtidstänk, förslag att sätta upp en skärm/monitor i stallet för löpande

information och nyheter.

○ Anläggning

■ Timer i stora ridhuset

Underlag.
Björn har haft kontakt med förbundet, Sofia Ohlin har godkänt ARS plan för underlag.



2-5 december är gamla ridhuset stängt för underlagsarbete.

Nya ridhuset kommer också att åtgärdas men datum är inte satt ännu.

Vi fick stor förbättring när vi renoverat ridhusharven.

Solceller.
Björn sammanställer dokument som ska skickas in till Sisu.

Eddie har tagit fram finansieringsintyg från Sparbanken. Björn har beställt Äganderättsbevis på

Fastigheten från Lantmäteriet. Styrelseprotokoll med beslut finns sen innan.

Takbyrån har gått med på förlängd betalningstid så att vi hinner får fram bidragen innan

leveverantörs fakturor förfaller.

När arbetet skall dras igång så startar Björn en liten projektgrupp så vi får med allt, och så att alla

intressenter blir nöjda.

Björn tar fram dokument och handlingar för bidrag till solceller

Eddie tror att under kvartal 1 kan arbetet sättas igång.

Ventilation stora stallet
Det har klagats på ventilation i stora stallet.

Fågelskydden som sitter under fläktarna är igensatta, dvs vi får inte ut luften ur stallet.

Carita fixar så att de blir rengjorda. Björn har satt upp varvtalet på fläktarna tills vidare. Det hjälper

lite grann. När gallren är rengjorda så ställer vi in fläkthastigheten igen. Samtidigt så mäter vi

rökluckorna och kompletterar dessa med galler.

Värme i cafeteria och omklädning
Idag sitter en värmepump med en split och två innerdelar, en i cafeteria och en i omklädning.

Värmepumpen har nu gått sönder. Björn förslår att vi investerar i två nya värmepumpar istället för

dagens mer komplicerade funktion. Priset för två är lägre än för en split-version. Om vi inte byter så

blir utrymmena kalla, risk finns att det kommer dit el element mm.

Kostnaden för 2st nya värmepumpar inkl. montage från Kyltjänst är 45200 kr.

Förslag är att ta in fler offerter för att jämföra. Camilla tar kontakt med Joel för inhämtade av fler

offerter.

Samtliga i styrelsen röstar JA för beslut om investering för värmepumpar.

o Tävling

● Värmestuga i cafet under vinterhalvåret

o Trygghetsgrupp

● Ingen rapport

o Bidrag.

● ARS har fått beviljat stöd för solceller från Sparbanksstiftelsen och RF sisu

som kommer finansiera hela kostnaden för anläggningen

o Sponsring

● Ny folder/ informationsblad för sponsring har tagits fram, som kan

användas till att mejla alternativt skriva ut.

● Ellinor ska undersöka om det går att göra informationsbladet till en liten

folder som lättare kan användas för att dela ut fysiskt.

6. Beslut mellan möten

o Inga beslut har tagits mellan möten

7. Övrigt

○ Andrea påminner om att skyndsamt svara på frågorna från valberedningen!

○ Förslag på att ta fram ett årshjul i januari.



○ Protokoll ska mejlas till revisorer efter att det har blivit justerat samt att det ska

publiceras på hemsidan.

○ Förslag att till vården genomför Basutbildningen RF sisu på ARS

8. Ekonomi

○ Mötet i december ska avsättas till budget. Karin förbereder ett förslag på budget

2025 och ska skickas ut innan mötet. Alla ska komma pålästa

○ Ekonomin är god och visar ett plusresultat i november.

9. Genomgång av förra mötets protokoll

10. Punkter till nästa möte

11. Genomgång av dagens protokoll

12. Mötet avslutas

Nästa möte 9 dec kl 18.45


